

張 有 興

香港九龍土瓜灣落山道 108 號
志昌工業大樓 6 字樓 D1 室
電話：(852) 2627 0187
傳真：(852) 2362 8200
電郵：hcheongleen@biznetvigator.com

HILTON CHEONG-LEEN

D1, 6/F, GEE CHANG INDUSTRIAL BUILDING
108 LOK SHAN ROAD, TOKWAWAN, KOWLOON, HONG KONG
TEL : (852) 2627 0187
FAX : (852) 2362 8200
Email : hcheongleen@biznetvigator.com

16 August 2019

MEMO to : The Honourable Carrie Lam
Chief Executive
Hong Kong Special Administrative Region
People's Republic of China

Fax : (852) 2509 0580
Email : ceo@ceo.gov.hk

Dear Chief Executive,

The Business and Professionals Federation of Hong Kong (BPF), of which I am a member, presented their Policy Address submission to the Financial Secretary who chaired a Policy Address consultation session on 24 July.

I think the BPF's policy address submission (bilingual copy attached) is aligned to the transformational social change that our city's average and lower income citizens and also our younger generation care about, so that they can have a vision of hope and belonging to a new era Hong Kong in which they can raise a family and prosper.

I hope you will find some of the proposals in the BPF submission will be suitable for inclusion in your coming October LegCo Address.

The administration's difficulties and the public misconceptions on the aborted and now suspended fugitive amendment bill, made it plain Hong Kong people now want more than improving livelihood issues. They expect you as Chief Executive to show them the way to build together a better Hong Kong that would slowly but surely bring down the walls of distrust between Hongkongers and Mainlanders.

May I quote the last paragraph of your Welcome Message on the 20th anniversary of Hong Kong's return to the Motherland, in which you pledged you will do your utmost "...to attain unity in society and connect with people from all walks of life to develop our economy, improve people's livelihood, promote a more democratic society and safeguard Hong Kong's core values through 'caring, listening and acting'. By this, we will together build a better Hong Kong"

Time is not on our side, let us all put aside our differences and work under One Country, Two Systems together to build a better Hong Kong for all, and not just for a favoured few.

Sincerely,

Hilton Cheong-Leen
Ex-Legco and Wanchai District Council

cc: Executive Councillors
Legislative Councillors
District Councillors
Chairman, BPF

呈：中華人民共和國
香港特別行政區
行政長官林鄭月娥女士

傳真：(852) 2509 0580

電郵：ceo@ceo.gov.hk

行政長官鈞鑑：

本人為其會員之香港工商專業聯會（工商專聯）已向於 7 月 24 日主持施政報告諮詢會的財政司司長提交意見。

本人認為，工商專聯提交之意見（隨函附上其中英雙語版本）正切合轉型之社會變革，也是本地中下階層市民以及年輕人所關心的，大家都是為了可以對香港的新時代抱着希望和歸屬感，從而得以安居樂業。

本人希望，工商專聯的意見之中，有合適的建議可以納入將於十月發表的施政報告。

逃犯修訂條例現已擱置，政府在這事件上之難處及公眾的誤解，正清楚反映出香港人現時要求的已不止於改善民生。市民期望行政長官能指出方向，使大家攜手建設一個更美好的香港，以逐漸但有效消弭香港人與內地人之間的猜疑。

請容許本人引述閣下於“香港回歸祖國二十周年歡迎辭”內所言：“我承諾會全力團結社會，以「關心」、「聆聽」、「行動」與廣大市民同行，發展經濟、改善民生、推進民主，並致力維護香港的核心價值，建設更美好的香港。”

事不宜遲，我們好應放下分歧，在一國兩制之下，共同努力，為所有人而不是少數受惠者建設一個更美好的香港。

敬候
鈞安

前立法局、區域市政局及灣仔區議會議員

張有興

二〇一九年八月十六日

副本：行政會議成員

立法會議員

區議會議員

工商專業聯會主席